
Kommentar til Københavns kommunes orienteringsskrivelse om mulige fejl i forbindelse med altan 

montage. 

Ejerforeningen har bedt vores byggerådgiver om at kommentere denne sag og undersøge om det har 

betydning for altaner på vores ejendom.  

Den omtalte sag drejer sig om 2 projekter i Københavns - og Frederiksberg kommuner. Efter nærmere 

undersøgelser har det vist sig at den omtalte fejl ikke reelt var til stede – derfor er det udstedte forbud mod 

at bruge de omtalte altanerne afblæst.  

Der er ingen grund til at tro at der er en fejl på altaner i Aladdin. 

Venlig hilsen 

Jan Andersen 
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